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Skolebestyrelsesmøde 

Dagsorden møde nr. 9 
Tirsdag den 14. maj 2024 kl. 17.00 – 19.30 i afdeling Funder  

Mødested: Personalerum  

Der serveres tærter samt let salat under mødet 

 

 

Mødeleder:  Anja Andersen 

Deltagere:  Mette Gisselbæk Kristensen (formand), Anja Andersen (næstformand),          
Jacob Østergaard Hansen, Stine Rye Isager, Asbjørn Schram Anneberg,         
Jens Christian le Fevre Munkgaard, Michelle Loftager Jensen,                       
Johanne Østergaard (elevrådsrep.), Lise Dall Sørensen  (medarbejderrep.),  
Maja Marie Schou Feld (medarbejderrep.), Charlotte Juhl Andersen (skoleleder) 
og Casper Zimmermann (pædagogisk leder) 
 

Afbud:  Stine, Jacob og Jens Christian 

 

 

Dagsorden / Referat 
 

Godkendelse af dagsordenen og referatet fra sidste møde 
17.00 - 17.05 

Info / bilag                                                                                                                      

Referat:  

Referat og dagsorden er godkendt 
  
 
 

Meddelelser  
17.05 - 17.35 

Info / bilag 
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Formand  
 

- Tilbagemelding fra Stort Dialogmøde  
Bestyrelsesformanden deltog sammen med skolelederen i stort dialogforumsmøde. Det 
var et godt dialogmøde som omhandlede ”Flere elever går i skole i deres lokalområde. 
Se punktet længere nede i dagsordenen.  
 

- Fredsvalg til skolebestyrelsen  
Der var ingen forældre, der ønskede at opstille til skolebestyrelsen, og det betyder, at 
de tre repræsentanter, der var på valg, er genvalgt til skolebestyrelsen. Dermed 
mangler der fortsat suppleanter til bestyrelsen. Dette arbejde må skolebestyrelsen tage 
med på kommende forældremøder i efteråret.  
 

- Sikker Skolevej  
Der er kommet en forældrehenvendelse, at der desværre stadig er nogle forældre der 
sætter deres børn af på Funder skolevej – Skoleleder vil lave et opslag på Aula, der 
opfordrer forældrene til at aflevere deres børn på de anviste områder.  
 

- Godkendelse af princip fra sidste bestyrelsesmøde (har været rundsendt)  
Princip for samvær- og ordensregler fra sidste møde er godkendt. 

 
  

- Mail angående sikker skolevej (materiale fra Trafikstyrelsen der skal svares på inden 
august) 
 
 

 
Næstformand 
 

Referat 
 
Intet at berette. 
 
 
 
 
Skoleleder 
 

- Byggeriet etape 2 
Etape 2/Askehuset vil stå færdig i uge 32 og vil kunne give nogle udfordringer i de 
første uger af det nye skoleår.  
 
Skolens ledelse er lige nu i gang med at planlægge, hvordan faglokalerne kan anvendes 
optimalt i kommende skoleår.  – Byggeriet i etape 2 medvirker til, at fysik/kemi skal  
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have henlagt undervisning på Hvinningdal Skole. Samtidig har det været nødvendigt at 
træffe beslutning om, at Håndværk og design ikke tilbydes som valgfag.  
  
 

- Udendørsarealerne 
Skoleleder præsenterer de muligheder og ideer, der er indkommet fra 
legepladsfirmaerne i forhold til, hvordan udearealerne kan komme i anvendelse i 
forbindelse med anlægsarbejdet af nye legepladsområder.  
 
Skolens ledelse arbejder lige nu på, hvordan den plads der er ved hallen og rundt om 
skolen, kan bruges mest optimalt med fokus på bevægelse og sansning for eleverne 
Forvaltningens byggetekniske afd. faciliterer denne proces sammen med skolens 
ledelse.  
 
Flere af skolebestyrelsens medlemmer problematiserer de udfordringer, der kommer, 
når vi inden for et par år kommer til at mangle lokaler til eleverne, da der ikke er 
klasselokaler nok i vores tre-sporet skole, når vi bliver 4-5 sporet.  
 
Skolebestyrelsen efterspørger en afklaring fra det politiske niveau, om hvad der sker på 
Tollundskolen. Vil der kunne udbygges i den gamle skolegård ud mod Funder Skolevej 
og samtidig bygges en vinkel på den nuværende indskoling?   
 

 
- Ansættelser og hvem deltager i samtalerne?  

Der skal ansættes 8 nye medarbejder til Tollundskolen.  
 
I indskolingen skal der ansættes følgende: 
To børnehaveklasseledere  
En indskolingslærer 
En pædagog 
 
På mellemtrinnet:  
En mellemtrinslærer 
 
I udskolingen:  
Praktisk hjælp til elev 
 
Ledelse:  
En administrativ leder 
En pædagogisk leder  
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Ansættelsessamtaler og deltagelse:  
 
Samtalerne i indskolingen er d. 3. juni.  
 
To børnehaveklasse ledere:   
skolebestyrelsesformanden og næstformanden deltager. 
 
Indskolingslærer: 
Skolebestyrelsesmedlem Asbjørn deltager. 
 
Pædagog:  
Skolebestyrelsesformanden deltager. 
 
Pædagogiske lederstilling er d.18. juni.  
Skolebestyrelsesformanden, næstformand og skolebestyrelsesmedlem Asbjørn deltager. 
 
Den adm. Lederstilling er d. 20. juni.  
Her deltager skolebestyrelsesformanden 
 
Der vil inden længe komme stillingsopslag op for de resterende stillinger. 
Skolebestyrelsen vil blive orienteret og indkaldt.  

 
 

- Tilbagemelding fra sidste bestyrelsesmøde (Åbent hus/Trivselsarbejdet 
2024/2025) 
Den nationale trivselsmåling præsenteres af skoleleder – Der er en tendens til at 
trivslen på skolen og generelt i Silkeborg kommune oplever en tilbagegang.  
Dette ønsker bestyrelsen at arbejde videre med i efteråret.  
 

 
Medarbejderrepræsentanter 
 

Referat 

 

Medarbejderne er glade for den nye skole, og det kan ledelsen se på sygefraværet og 
medarbejdernes generelle trivsel.  

 
 
Bestyrelsesmedlemmer 
 
Referat 
 
Intet at berette. 
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Udtalelse til afkortelse af skoledagen  
17.30 - 17.40 
 
Info / bilag  
Skolelederen gennemgår ønsket om at lave en afkortelse af skoledagen i skoleåret 2024/2025. 
Der skal ansøges inden juni-mødet  
 
Referat 
 
Skolebestyrelsen ønsker fortsat at afkorte skoledagen, og det er godkendt af alle 
tilstedeværende skolebestyrelsesmedlemmer.  
 
 

Princip for samvær- og ordensregler for Tollundskolen  
17.40 - 18.00 

 

Info / bilag  
 
Referat 

Skolebestyrelsesformanden har lavet rettelserne til Princippet for samvær og ordensregler. 
Princippet er godkendt. 

 

Flere elever skal gå i skole i deres lokal-område  
Der spises under dette punkt  
18.00 - 19.30 
 
 
Info / bilag                                                                                                    
Gennemgang af høringsmateriale og udarbejdelse af høringssvar 
Alt materiale er udsendt  
 
Referat 

 
Skoleleder gennemgår de faglige anbefalinger, der foreligger til udarbejdelse til kommende 
høringssvar, som skolebestyrelsen skal afgive.  
 
Det sidste politiske dialogmøde var et godt og konstruktivt møde, hvor der kom mange gode 
ideer til, at flere elever går skole i deres lokalområde. 
Der er fokus på, hvordan personalerne kompetenceudvikles, så personalet er klædt på til at 
agere i en specialpædagogisk kontekst. 
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Eleverne på mødet fortalte, at personalet har brug for at blive kompetenceudviklet og at der 
skal være flere penge og bedre lokaler på skoleområdet.  
Bestyrelsen mødes mandag den 24. maj og udarbejde svaret. 
 
 
 

Eventuelt  
19.25 - 19.30 

 

Referat  

 
 

 

Kommende punkter - se årshjulet og nedenstående ad hoc 
henvendelser  

 
●  

 

 

Kommende mødedatoer   
 

● Møde 10 onsdag d. 12. juni 2024  kl. 17.00 - 19.30 (Fu.) 
 


